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Írásbeli választ i&ényl6 kérdés!
Dr. Kövér László úr, 
az Országgyúlés elnöke részére 

Helyben
Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló
2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi
rendelkezésekről szóló 10/2014. (11. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, kérdést
kívánok benyújtani

Benkó Tibor honvédelmi miniszterhez 

,.Mi indokolja .,business jet"-ek beszerzését?"

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

Információk szerint a kormányzat, illetve a Honvédelmi Minisztérium két használt
Dassault Falcon 7X üzleti repülőgép (business jet) beszerzésére készül a nemzeti légi
szállítási képesség helyreállítását célzó program részeként. Ez azért is meglehetősen
furcsa, mert nemrég vásárolt a Honvédség két Airbus A-319-est, melyek a VIP szállítást
is végzik

Ezért kérem Miniszter urat, válaszoljon a következő kérdésekre:

1. Miért van szüksége a Honvédelmi Minisztériumnak Falcon 7X üzleti repülőgépek
beszerzésére?

2. Milyen eljárásban szerezik be a Falcon 7X üzleti repülőgépeket és milyen cégtől?

3. Civil vagy katonai gépként vásárolják-e meg a repülőgépeket?

4. Hány darab Falcon 7X üzleti repülőgépet szerez be a Honvédelmi Minisztérium?

5. Mennyibe kerül a Falcon 7X üzleti repülőgépek beszerzése, és milyen forrásból
fedezik? (rendkívüli vagy honvédelmi tárca)

6. Pontosan hol (melyik országban), mennyiért és milyen cég végzi a Falcon 7X
üzleti repülőgépek felújítását, átalakítását, festését?

7. Milyen katonai feladatra lesznek alkalmasak a megvásárlásra kerülő
repülőgépek?
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8. Hány céggel tárgyaltak a beszerzésről? Mely cégek voltak ezek. és pontosan
milyen ajánlatokat tettek?

9. Milyen szolgáltatások teljesítését vállalták volna az említett cégek?

10.A nyertes cég milyen szolgáltatások teljesítését vállalta pontosan a szerződésben?

11. Pontosan mely cégek fogják végezni a karbantartást?

12. Hogyan fog működni az átképzés és üzemeltetés rendje?

13. Tervezik katonai szállítógépek (teherrámpával rendelkező, légi teherdobásra és
ejtőernyős ugratásra alkalmas) beszerzését is?

(Amennyiben megítélése szerint a kért válaszok minősített adatot vagy ,.nem nyilvános"
adatot tartalmaznak. kérem a magfelelő minősítéssel az Országgyűlés Honvédelmi és
rendészeti bizottsága titkárságán keresztül küldje meg a választ és a kapcsolódó iratokat
részemre az azokba való biztonságos betekintés biztosítására.)
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